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V prvi fazi želi Gorenje
na novo izdati 2.252.252
delnic po vrednosti 13,32
evra, kar naj bi pokupil IFC,
preostalih 20 od skupaj
50 milijonov pa bi uprava
iskala pri zdajšnjih lastnikih
oziroma na trgu, če ti ne bi
pokazali zanimanja.

Govorice, da stari lastniki
niso najbolj navdušeni nad
dokapitalizacijoGorenja, se,
sodeč po sklicu skupščine- objavljen je bil v ponede-
ljek -, ki bo 28. maja letos,
uresničujejo.Uprava Gorenja
lastnikom zato predlaga, naj
podprejo načrt, po katerem
bi v prvi fazi Mednarodna
finančna korporacija (IFC),
sicer članica Svetovne Ban-
ke, prispevala 30 milijonov
evrov, v zameno pa prejela več
kot dva milijona novoizdanih
delnic.

Prednostna pravica šele
v drugi fazi

Stare lastnike bi tako pri-
krajšali za prednostnopravico
pri dokapitalizaciji,kar pome-
ni, da se bodo njihovi lastni-
ški deleži zmanjšali, če bo do
sprejetja načrta dokapitaliza-
cije sevedaprišlo. K drugi fazi
dokapitalizacije - ta naj bi po-
tekala jeseni -, v kateri bodo
izdali 1.517.748 novih delnic,

pa bodo povabili tudi zdajšnje
lastnike. Ti bodo nove delnice
lahko dokupovali po načelu
sorazmernosti, pozneje pa bo-
do za preostale delnice imeli
prednosti še pred tistimi, ki
jih novoizdane delnice zani-
majo, a niso med lastniki.

Sklic skupščine pocenil
delnico

Dokapitalizacijsko ceno za
obe fazi so določili pri 13,32
evra za novo delnico, kar po-
meni šestmesečno povprečje
enotnega tečaja delnice. To
je deset odstotkov nad pet-
kovo vrednostjo delnice na
borzi. Objava je v ponedeljek
ob skromnem prometu pov-
zročila dvoodstotni upad eno-
tnega tečaja delnice na borzi.
Zadnji posli so se sklepali pri
14,21 evra, kar je tri odstot-
ke pod petkovim tehtanim
povprečjem.

Zakaj dokapitalizacija?
»V času težkih ekonom-

skih razmer, ki vladajo v tem
trenutku, je vsako povečanje
osnovnega kapitala z novimi
denarnimi vložki izredno ve-
likega pomena za družbo in
tudi za delničarje,« je v sklicu
skupščine odločitev pojasnil
prvi mož Gorenja Franjo Bo-
binac. Kot pojasnjuje, bi z iz-
dajo novih delnic in prilivov
novega denarja zagotovili
prihodnji razvoj izdelkov in

storitev, morebitneprevzeme
potencialnih prevzemnih tarč,
prestrukturiranje in vlaganja
na področju izdelkov za dom
ter divizije ekologije, ener-
getike in storitev, kjer vidi
možnost za še večjo rast. »Po
drugi strani pa bi povečanje
kapitala omogočilo družbi,
da izboljša nekatere kazalni-
ke poslovanja, ki so vezani na
kapital, in si s tem tudi izbolj-
ša položaj v posojilnihpogod-
bah z bankami, ki kazalnike
skrbno spremljajo,« še pravi
Bobinac.
Kad: Dokapitalizacijo bomo
proučili

»Sklic skupščine druž-
be Gorenje, ki vsebuje tudi
predlagan sklep o povečanju
osnovnega kapitala družbe,
je bil objavljen danes, zato
v tem trenutku še ne more-
mo komentirati predlagane
dokapitalizacije. Kot resen
finančni vlagatelj bomo pre-
dlog dokapitalizacije vseka-
kor proučili ter do zasedanja
skupščine sprejeli odločitve,«
so nam v ponedeljek sporočili
iz Kapitalske družbe, do doka-
pitalizacije sicer 25-odstotne
lastnice velenjskega proizva-
jalca bele tehnike. Tretji ve-
čji lastniški blok v Gorenju je
skupina KD, kjer pa sodelo-
vanja v dokapitalizaciji pred
časom niso želelikomentirati.
Po podatkih KDD ima Gorenje
sicer 21.344 lastnikov. •



► »V času težkih ekonomskih razmer, ki vtadajo v tem trenutku, je
vsako povečanje osnovnega kapitala izrednega pomena,« je odloči-
tev o dokapitafaaciji pojasnil šef Gorenja Franjo Bobkiac.

Predlagani novi
nadzorniki
► Na skupščini 28. maja bodo lastniki
Gorenja odločali tudi o imenovanju
novih nadzornikov. Med nadzorniki
bo po novem šest predstavnikov
delničarjev in štirje delavcev. Za nove
nadzornike so v sklicu skupščine pre-
dlagani Peter Kraljic, Maja Makovec
Brenčič i Keith Miles, Uroš Slavinec in
Rudolf Šepič.


